



## **PRESIDENT'S COLUMN**

*by Susan J. Elliott*

There is so much happening in our world these days, affecting us directly through policy and budgetary changes to post-secondary education in our own country as well as others, and affecting us indirectly as we see our colleagues in academia faced with ineffable challenges that can result in tremendous impacts on our lives, our work and our souls, even the bravest of us. I take heart every day in the stories of good trouble I see happening all around me. And I recognize that this is not the time to be quiet.

As I write this, Canada is heading into a national election. I have faith that this community has voted/will vote – exercising their democratic right to choose the leadership and direction of this country. It is time for empathy, it is time for equity, it is time for reconciliation.

Geographers – my colleagues – have a substantial role to play in the major issues facing our times. I see them showing up – in the research they do, the students they teach, the papers they write, and their voices seen in the media as well as *The Conversation*. We must engage with these geopolitical debates while at the same time [...]

## **CHRONIQUE DE LA PRÉSIDENTE**

*par Susan J. Elliott*

Il se passe tellement de choses dans notre monde actuel, qui nous affectent directement par les changements politiques et budgétaires apportés à l'éducation postsecondaire dans notre propre pays ainsi que dans d'autres, et nous affectent indirectement lorsque nous voyons nos collègues du monde universitaire confrontés à des défis ineffables qui peuvent avoir des conséquences énormes sur nos vies, notre travail et nos âmes, même les plus courageux d'entre nous. Je me réjouis chaque jour des histoires de bons problèmes que je vois se dérouler autour de moi. Et je reconnais que ce n'est pas le moment de se taire.

À l'heure où j'écris ces lignes, le Canada s'apprête à vivre des élections nationales. J'ai confiance dans le fait que cette communauté a voté et votera, exerçant ainsi son droit démocratique de choisir le leadership et la direction de ce pays. L'heure est à l'empathie, à l'équité et à la réconciliation.

Les géographes - mes collègues - ont un rôle important à jouer dans les grandes questions qui se posent à notre époque. Je les vois se manifester - dans les recherches qu'ils mènent, les étudiant.e.s qu'ils enseignent, les articles qu'ils écrivent, et [...]

## PRESIDENT'S COLUMN (continued)

continue to work for equity in the major issues facing our planet – from climate change, to world food poverty, to water and energy security, to inequalities in health and access to basic services like housing. And we are stepping up.

I am thrilled that at as an Association, we will gather for our annual conference in about 3 weeks (May 20 – 23). Our host, Carleton University in Ottawa, has prepared an outstanding program for us, and we will have record numbers in attendance. Don't miss out! On the sessions, the plenaries, the keynote speakers – but also on this opportunity to talk, to share, to explore, to build community with others in your organization.

I look forward to seeing you all there!

Susan J. Elliott, PhD, FAAS  
CAG President (2024-2026)  
University of Waterloo

---

## CHRONIQUE DE LA PRÉSIDENTE (suite)

leurs voix entendues dans les médias ainsi que dans « The Conversation ». Nous devons nous engager dans ces débats géopolitiques tout en continuant à œuvrer pour l'équité dans les grandes questions auxquelles notre planète est confrontée, qu'il s'agisse du changement climatique, de la pauvreté alimentaire mondiale, de la sécurité de l'eau et de l'énergie ou des inégalités en matière de santé et d'accès aux services de base tels que le logement. Et nous sommes en train de passer à l'action.

Je suis ravie qu'en tant qu'association, nous nous réunissions pour notre congrès annuel dans environ trois semaines (du 20 au 23 mai). Notre hôte, l'Université Carleton à Ottawa, nous a préparé un programme exceptionnel et nous aurons un nombre record de participants. Ne manquez pas cette occasion ! Ne manquez pas les sessions, les plénières, les conférenciers et conférencières principaux/principales, mais aussi cette occasion de parler, de partager, d'explorer, de construire une communauté avec d'autres membres de votre organisation.

Au plaisir de vous y retrouver !

Susan J. Elliott, PhD, FAAS  
Présidente de l'ACG (2024-2026)  
Université de Waterloo



## **CAG 2025 CONFERENCE & ANNUAL MEETING**

We warmly invite you to join [Carleton University's Department of Geography and Environmental Studies](#) at the 75th Annual Meeting of the [Canadian Association of Geographers](#) from **May 20th to 23rd, 2025**, held jointly with the 50th Annual Conference and General Meeting of the [Canadian Cartographic Association](#) from **May 21 to 22**.

### **THEME**

**CAG 2025** follows the theme “**confluence**”. The confluence of three rivers, the Ottawa, Rideau, and Gatineau in Ottawa, is more than just a geographical phenomenon. It represents a convergence of forces that shape our understanding of space, place, and identity. This year's joint conference between the Canadian Association of Geographers (CAG) and the Canadian Cartographic Association (CCA) celebrates the theme "Confluence" as a metaphor for the intersections and interconnections that underpin our disciplines.

In Ottawa, the capital city of Canada, where this conference takes place, three majestic rivers converge. This natural wonder has significant spiritual meaning for Indigenous peoples. One of Ottawa's most stunning natural landmarks, The Akikpautik / Chaudière Falls on the Ottawa River is a site of cultural importance, serving as a sacred meeting space for generations. Carleton University, the hub of our gathering, is located near the artificially-created yet mighty Hog's Back Falls at the confluence of the Rideau River and the Rideau Canal (a UNESCO heritage site). Carleton University's campus provides a unique opportunity to explore the connections between geography, cartography, and Indigenous knowledge.

By embracing confluence, geographers and cartographers can foster new connections, collaborations, and insights that illuminate complex issues. This theme acknowledges that geographical problems are often intertwined with other disciplines, requiring collaborative approaches. For example, climate change can be understood as an environmental phenomenon with social, economic, and political dimensions, which highlights the need for interdisciplinary dialogue and cooperation. Cartographic representations of space similarly reflect the confluence of cultural, historical, philosophical, and economic understandings, which have been influenced by past and contemporary technologies, and demonstrate how maps shape and are shaped by our understandings of place, identity, and power.

In celebrating this theme, we remember that embracing confluence is about both bringing different perspectives together and creating new possibilities for understanding and addressing complex geographical issues. By sharing knowledge in the spirit of confluence, we can deepen our understanding of geography and cartography and their relevance to contemporary opportunities and challenges.

## ANNUAL GENERAL MEETING

The CAG Annual Meeting will be held on **Thursday, May 22<sup>nd</sup> from 1-2:30pm** EDT. We invite CAG Members to attend and participate in this year's meeting of the Canadian Association of Geographers.

## CONGRÈS ANNUEL ET ASSEMBLÉE DE L'ACG 2025

Nous vous invitons chaleureusement à vous joindre au [Département de géographie et d'études environnementales de l'Université Carleton](#) lors de la 75e réunion annuelle de [l'Association canadienne des géographes](#) du **20 au 23 mai 2025**, qui se tiendra conjointement avec la 50e congrès annuel et l'assemblée générale de [l'Association canadienne de cartographie](#) du **21 au 22 mai**.

## THÈME

**Le congrès de l'ACG 2025** est axé sur le thème de « **confluence** ». Le confluent de trois rivières, Outaouais, Rideau et Gatineau, à Ottawa, est plus qu'un simple phénomène géographique. Elle représente une convergence de forces qui façonnent notre compréhension de l'espace, du lieu et de l'identité. Cette année, le congrès conjoint de l'Association canadienne des géographes (ACG) et de l'Association canadienne de cartographie (ACC) célèbre le thème de la « Confluence » comme métaphore des intersections et des interconnexions qui sous-tendent nos disciplines.

Ottawa, la capitale du Canada, où se tient ce congrès, est le point de convergence de trois rivières majestueuses. Cette merveille naturelle a une signification spirituelle importante pour les peuples

autochtones. Les chutes Akikpautik / Chaudières sur la rivière des Outaouais, l'un des sites naturels les plus étonnants d'Ottawa, sont un lieu d'importance culturelle, servant d'espace de rencontre sacré pour des générations. L'Université Carleton, le centre de notre rassemblement, est située près des puissantes chutes artificielles de Hog's Back, au confluent de la rivière Rideau et du canal Rideau (un site du patrimoine de l'UNESCO). Le campus de l'université de Carleton offre une occasion unique d'explorer les liens entre la géographie, la cartographie et les connaissances autochtones.

En acceptant la confluence, les géographes et les cartographes peuvent favoriser de nouvelles connexions, collaborations et perspectives qui éclairent des questions complexes. Ce thème reconnaît que les problèmes géographiques sont souvent liés à d'autres disciplines, ce qui nécessite des approches collaboratives. Par exemple, le changement climatique peut être considéré comme un phénomène environnemental ayant des dimensions sociales, économiques et politiques, ce qui souligne la nécessité d'un dialogue et d'une coopération interdisciplinaires. Les représentations cartographiques de l'espace reflètent également la confluence de conceptions culturelles, historiques, philosophiques et économiques, qui ont été influencées par les technologies passées et contemporaines, et démontrent comment les cartes façonnent et sont façonnées par nos conceptions du lieu, de l'identité et du pouvoir.

En célébrant ce thème, nous nous souvenons qu'embrasser la confluence, c'est à la fois réunir des perspectives différentes et créer de nouvelles possibilités de comprendre et d'aborder des questions géographiques complexes. En partageant les connaissances dans l'esprit de la confluence, nous pouvons approfondir notre compréhension de la géographie et de la cartographie et leur pertinence pour les opportunités et les défis contemporains.

## **ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE**

L'assemblée annuelle de l'ACG aura lieu **le jeudi 22 mai de 13 h à 14h30** HAE. Nous invitons les membres de l'ACG à assister et à participer à l'assemblée de l'Association canadienne des géographes.

## **2025 CAG AWARDS**

The recipients of the 2025 CAG Awards will be officially announced and presented with their awards during the Conference Reception on **Tuesday, May 20<sup>th</sup>** at this year's Conference at Carleton University. Full citations of the 2025 CAG Award winner will be made [available online](#) after the Conference.

**Did you know that the CAG is a not-for-profit organization that accepts and manages donations for FOUR different charitable funds?**

Donations to our charitable funds help assist with funding Student Travel to our Annual Conferences, the Robin P. Armstrong Memorial Prize, the biennial Suzanne Mackenzie Memorial Lecture and Reception, and the newly established Decolonizing & Indigenizing Support fund. To learn more about our charitable funds or to donate, please visit our [Charitable Funds page](#) on the website.

## PRIX DE L'ACG 2025

Les lauréats et lauréates des prix de l'ACG 2025 seront officiellement annoncés et recevront leur prix lors de la cérémonie de remise des prix de l'ACG, **le mardi 20 mai**, à l'occasion du congrès de cette année à MUN. Les citations complètes des lauréats des prix de l'ACG 2025 seront [disponibles en ligne](#) après le congrès.

**Le prix pour distinction universitaire en géographie Saviez-vous que l'ACG est un organisme sans but lucratif qui accepte et gère les dons pour QUATRE fonds de bienfaisance différents?**

Les dons à nos fonds de bienfaisance permettent de financer les dépenses des étudiants qui participent à nos congrès annuels, le prix commémoratif Robin P. Armstrong, la conférence et la réception biennale Suzanne Mackenzie ainsi que le fonds de soutien à la décolonisation et à l'indigénisation, nouvellement établi. Pour en savoir plus sur nos fonds de bienfaisance ou pour faire un don, veuillez consulter la [page des fonds de bienfaisance](#) sur le site web.

## 2025 CAG ELECTION RESULTS

**We would like to wish a warm welcome to the newest member of our [Executive Committee](#)!**

The newly elected member of the Executive Committee will officially commence their roles following the Annual General Meeting on May 22, 2025.

**CAG Vice-President (2025-2026)**

[Dr. Evan Cleave, Toronto Metropolitan University](#)

**Anglophone Student Councillor (2025-2027)**

[Ben Woodward, Master's Student, University of Waterloo](#)

## RÉSULTATS DES ÉLECTIONS DE L'ACG 2025

**Nous souhaitons la bienvenue aux nouveaux membres de notre [Comité d'administration](#)!**

Les membres nouvellement élus du Comité d'administration entreranno officiellement en fonction après l'Assemblée générale annuelle du 22 mai 2025.

**Vice-président de l'ACG (2025-2026)**

[Dr. Evan Cleave, Toronto Metropolitan University](#)

**Conseiller étudiant anglophone (2025-2027)**

[Ben Woodward, Étudiant en maîtrise, University of Waterloo](#)

## OTHER KEY UPDATES

### EDIA Training Resources

The CAG Equity, Diversity, Inclusion and Accessibility (EDIA) Standing Committee has put together an [EDIA training resource](#) that contains a thematic list of training resources for all members to use and apply in their daily lives. This resource will serve as a living document on the CAG website and will be updated over time. [Access the EDIA Training Resource here](#)

---

## AUTRES MISES À JOUR IMPORTANTES

### EDIA Ressources de formation

Le Comité permanent de l'ACG sur l'équité, la diversité, l'inclusion et l'accessibilité (EDIA) est heureux d'annoncer la création d'une [ressource de formation EDIA](#) qui contient une liste thématique de ressources de formation que tous les membres peuvent utiliser et appliquer dans leur vie quotidienne. Cette ressource servira de document évolutif sur le site web de l'ACG et sera mise à jour au fil du temps. [Accéder à la ressource de formation EDIA ici](#)

## Decolonizing & Indigenizing Committee Newsletter | Spring 2025

### People in the Space: Featuring New Committee Members — Knowledge Keeper Celeste Smith and Co-Chair Sarah Rotz

The CAG's Standing Committee on Decolonizing and Indigenizing the Professional Association (D&I Committee), established in 2022, continues its work to challenge colonial structures and anti-Indigenous racism across geography's research, teaching, and practices.



We are thrilled to welcome [Celeste Smith](#) as one of our Indigenous Knowledge Keepers, alongside [Adele L<sup>n</sup>b<sup>r</sup>°Δ<sup>n</sup>q° Arseneau](#) (Cree and Métis), whose work, experiences, and insights continue to guide our committee's efforts. Celeste is Oneida from Six Nations of the Grand River Territory. Celeste is a seed steward, traditional agriculturalist, and former instructor of Traditional Ecological Knowledge (TEK) at Niagara College. She is the Founder/Director of [Cultural Seeds](#), an Indigenous seed store/rematriation project and [Ga Gitigemi Gamik](#) an agroecological center on a permanent Indigenous stewarded site, where women and 2SLGBTQQIA+ persons can (RE)learn ancestral agricultural methods lost to colonization.



We also welcome [Dr. Sarah Rotz](#) as the Committee's new Co-Chair alongside current Co-Chair, Dr. Jaimy Fischer. Sarah is an Assistant Professor in the Faculty of Environmental and Urban Change at York University. Her work is grounded in environmental and climate justice, with a focus on land and food systems, policy, and relational approaches to change.

### Looking Ahead: Activities at the Confluence — CAG 2025 Annual Conference

As we look ahead to the [CAG 2025 Annual Conference](#) (May 20–23, 2025) and its theme of *Confluence*, hosted on the traditional, unceded territory of the Anishinaabe Algonquin Nation at Carleton University, the D&I Committee is excited to highlight opportunities to engage with Indigenous knowledges, perspectives, and conversations throughout the program. We look forward to seeing you there.

Join us on Tuesday, May 20th at 5:00 PM (ET) for the opening plenary session: [Decolonizing and Indigenizing the CAG: A Fireside Chat with Knowledge Keepers](#). Knowledge Keepers Adele L<sup>n</sup>b<sup>r</sup>°Δ<sup>n</sup>q° Arseneau (Cree and Métis) and Celeste Smith (Oneida) will share reflections on their involvement with the D&I Committee, and on the role of Indigenous material, cultural, and relational knowledges in shaping more expansive understandings of geography.

In addition to this session, we encourage attendees to check out other Indigenous-focused offerings at the conference, including:

- [CS157 – Indigenous Knowledges and Knowledge Systems](#)
- [CS134A – Indigenous and Historical Cartography and Geomatics](#)
- [Field Trip – Highlights from the National Gallery of Canada's Indigenous and Canadian Collection](#)

#### **Article Spotlight: Rethinking River Relations – Indigenous Perspectives on the Mississippi**

[Dr. Niiyokamigaabaw Deondre Smiles](#) (Leech Lake Band of Ojibwe) explores how settler colonial frameworks have shaped control over the Mississippi River, contrasting this with Indigenous relationships to land and water. He argues for centering Indigenous perspectives in understanding river histories and governance.

Read *The (Non)Territoriality of the Mississippi River* by Niiyokamigaabaw Deondre Smiles [here](#).

#### **Opportunity: Postdoctoral Research Fellow – Decolonizing Science Education and Chemical Risk Assessment**

The Institute for Resources, Environment and Sustainability at UBC is recruiting a Postdoctoral

Fellow to support curriculum development in decolonizing science education and chemical risk assessment. The position is part of [Towards Sustainable Futures: Transforming Chemical Risk Management with Indigenous Expertise](#), a large interdisciplinary and inter-institutional initiative led by researchers at the University of Toronto, University of Guelph, and UBC.

View the full posting [here](#).

#### **Survey: Share Your Insights**

The D&I Committee will soon launch a survey to gather insights from faculty, researchers, GIS professionals, students, and others involved in Canadian geography. The survey will help identify barriers to participation in CAG events, publications, and conferences, guide efforts to create more inclusive spaces, and support concrete actions toward the Indigenization of the association and its activities.

Keep an eye out for the survey launch — we look forward to hearing your perspectives.

#### **Support the D&I Committee: Charitable Donations**

Donations to the Committee directly support honoraria for Indigenous Knowledge Keepers, ensuring their leadership and collaboration remain central to this work, so please consider donating [here](#)

## Bulletin d'information du Comité de décolonisation et d'indigénisation | Printemps 2025

**Les gens dans l'espace : Présentation des nouveaux membres du comité - Celeste Smith, gardienne du savoir, et Sarah Rotz, coprésidente**

Le Comité permanent de l'ACG sur la décolonisation et l'indigénisation de l'association professionnelle (Comité D et I), créé en 2022, poursuit son travail de remise en question des structures coloniales et du racisme anti-indigène dans la recherche, l'enseignement et les pratiques de la géographie.



Nous sommes ravis d'accueillir [Celeste Smith](#) parmi nos gardiennes du savoir autochtone, aux côtés d'[Adele L<sup>n</sup>b<sup>o</sup>Δ<sup>n</sup>q<sup>o</sup> Arseneau](#) (Crie et Métisse), dont le travail, l'expérience et les idées continuent de guider les efforts de notre comité. Celeste est une Oneida des Six Nations du territoire de Grand River. Celeste est une intendante des semences, une agricultrice traditionnelle et une ancienne instructrice des connaissances écologiques traditionnelles (CET) au Niagara College. Elle est la fondatrice et la directrice de [Cultural Seeds](#), un magasin de semences indigènes et un projet de rapatriement, ainsi que de [Ga Gitigemi Gamik](#) un centre agroécologique situé sur un site indigène permanent, où les femmes et les personnes

2SLGBTQIA+ peuvent (ré)apprendre les méthodes agricoles ancestrales perdues à cause de la colonisation.



Nous souhaitons également la bienvenue à [Dr. Sarah Rotz](#) en tant que nouvelle coprésidente du comité, aux côtés de Jaimy Fischer, coprésidente actuelle. Sarah est professeure adjointe à la Faculté des changements environnementaux et urbains de l'Université York. Son travail est fondé sur la justice environnementale et climatique, avec un accent sur les systèmes fonciers et alimentaires, la politique et les approches relationnelles du changement.

### **Regarder vers l'avenir : Activités à la Confluence — Congrès annuel de l'ACG 2025**

À l'approche du [congrès annuel de l'ACG 2025](#) (du 20 au 23 mai 2025) et de son thème, Confluence, qui aura lieu sur le territoire traditionnel et non cédé de la nation algonquienne Anishinaabe à l'Université Carleton, le Comité D et I est heureux de souligner les occasions de s'engager dans les connaissances, les perspectives et les conversations indigènes tout au long du programme. Nous nous réjouissons de vous y voir.

Rejoignez-nous le mardi 20 mai à 17h00 (ET) pour la séance plénière d'ouverture : [Décolonisation et indigénisation de l'ACG : une discussion au coin du feu avec les gardiennes du savoir](#). Adele L<sup>n</sup>b<sup>o</sup>Δ<sup>n</sup>q<sup>o</sup> Arseneau (Crie et

Métisse) et Celeste Smith (Oneida), gardiennes du savoir, partageront leurs réflexions sur leur participation au comité D et I et sur le rôle des connaissances matérielles, culturelles et relationnelles autochtones dans l'élaboration d'une compréhension plus large de la géographie.

Au-delà de cette session, nous encourageons les participant.e.s à consulter d'autres offres axées sur les populations autochtones lors du congrès, notamment :

- [CS157 – Indigenous Knowledges and Knowledge Systems](#)
- [CS134A – Indigenous and Historical Cartography and Geomatics](#)
- [Field Trip – Highlights from the National Gallery of Canada's Indigenous and Canadian Collection](#)

**Article en vedette : Rethinking River Relations – Indigenous Perspectives on the Mississippi**  
[Dr. Niiyokamigaabaw Deondre Smiles](#) (Leech Lake Band of Ojibwe) étudie la manière dont les cadres coloniaux ont façonné le contrôle du fleuve Mississippi, en contraste avec les relations indigènes à la terre et à l'eau. Il plaide pour que les perspectives indigènes soient au centre de la compréhension de l'histoire et de la gouvernance des fleuves.

Lire *The (Non)Territoriality of the Mississippi River* par Niiyokamigaabaw Deondre Smiles [ici](#).

**Opportunité : Chercheur/Chercheuse postdoctoral - Décoloniser l'enseignement des sciences et l'évaluation des risques chimiques**

The Institute for Resources, Environment and Sustainability de l'Université de la Colombie-

Britannique (UBC) recrute un boursier ou une boursière postdoctoral pour soutenir l'élaboration de programmes d'études sur la décolonisation de l'enseignement des sciences et l'évaluation des risques chimiques. Le poste fait partie de [Towards Sustainable Futures: Transforming Chemical Risk Management with Indigenous Expertise](#), une vaste initiative interdisciplinaire et interinstitutionnelle dirigée par des chercheurs et chercheuses de l'Université de Toronto, de l'Université de Guelph et de l'UBC.

Voir l'offre complète [ici](#).

### **Sondage : Partagez vos idées**

Le Comité D et I lancera bientôt un sondage pour recueillir les commentaires des professeur.e.s, des chercheurs et chercheuses, des professionnel.le.s des SIG, des étudiant.e.s et d'autres personnes qui s'intéressent à la géographie canadienne. L'enquête permettra d'identifier les obstacles à la participation aux événements, publications et congrès de l'ACG, d'orienter les efforts visant à créer des espaces plus inclusifs et de soutenir des actions concrètes en vue de l'indigénisation de l'association et de ses activités.

Surveillez le lancement de l'enquête — nous avons hâte de recueillir vos points de vue.

### **Soutenir le comité D et I : Fonds de bienfaisance**

Les dons au Comité permettent de financer directement les honoraires des gardien.ne.s des savoirs autochtones, ce qui garantit que leur leadership et leur collaboration restent au cœur de ce travail, alors n'hésitez pas à faire un don [ici](#)

## STAY IN TOUCH!

The CAG is on social media



[LINKEDIN](#)



[X \(TWITTER\)](#)



[INSTAGRAM](#)

## RESTEZ EN CONTACT!

L'ACG se trouve sur les médias sociaux



[BLUESKY](#)



[FACEBOOK](#)

### [CAGlist](#)

Interested in hearing about job opportunities, calls for papers, and upcoming events relevant to the Canadian and international geography community? Subscribe to the CAGlist, our electronic mail distribution list, below. Open to all. [Join the CAGlist](#). Send items to share with the CAGlist to: [info@cag-acg.ca](mailto:info@cag-acg.ca)

---

Souhaitez-vous être informé.e des offres d'emploi, des appels à communications et des événements à venir qui intéressent la communauté des géographes canadiens et internationaux? Inscrivez-vous à la liste de l'ACG, notre liste de distribution de courrier électronique, ci-dessous. Ouvert à tous. [Rejoignez la liste de l'ACG](#). Envoyez les éléments à partager avec la liste de l'ACG ou avec GeogNews à : [info@cag-acg.ca](mailto:info@cag-acg.ca)

### [CAG Job Board / Affichage d'emplois](#)

To list your job on the [CAG Job Board](#), send your copy directly to [info@cag-acg.ca](mailto:info@cag-acg.ca). There is no charge to universities for this service.

---

Pour afficher votre offre d'emploi sur le [site Web de l'ACG](#), envoyez votre copie directement à [info@cag-acg.ca](mailto:info@cag-acg.ca). Ce service est gratuit pour les universités.

### [GeogNews](#)

GeogNews is a geographical newsletter assembled by CAG and released twice per month during the academic year and monthly during the summer. Issues are distributed via the CAGlist. If you do not wish to join CAGlist, you may instead join the GeogNews mailing list, below. The current issue is always [housed on our website](#). If you have any items that you wish to share in future issues, such as calls for papers, upcoming events, notices of awards or achievements, publications, announcements, etc., please send them directly to [info@cag-acg.ca](mailto:info@cag-acg.ca).

[Join the GeogNews email list](#)

---

GeogNews est un bulletin d'information géographique assemblé par l'ACG et publié deux fois par mois pendant l'année universitaire et une fois par mois pendant l'été. Les numéros de GeogNews sont distribués via la CAGlist. Si vous ne souhaitez pas vous inscrire à la CAGlist, vous pouvez vous inscrire à la liste de diffusion GeogNews, ci-dessous. Le numéro actuel est toujours [affiché sur notre site Web](#). Si vous avez quelque chose à partager dans les prochains numéros, comme des appels de communications, des événements à venir, des avis de prix ou de réalisations, des publications, des annonces, etc., veuillez l'envoyer directement à [info@cag-acg.ca](mailto:info@cag-acg.ca).

[Rejoignez la liste de GeogNews](#)